
Ali je Ljubljana še bela
Začeli smo s široko zasnovano akcijo, da bi Ljub-

Ijana ponovno postala opevana BELA Ljubljana. Že
sama akcija kaže, da Ljubljana že zdavnaj nl več
bela. Umazana je. So temu krivi komunald, ker
slabo opravljajo svoje delo? O tem in sploh o Ijub-
Ijanski belini je tekla naša beseda z občani. Obkro-
žifl smo središče mesta, fotoaparat in magnetofon
pa sta beležila vtise. Mnenja so različna, od tega,
da je Ljubljana naravnost svinjska, do bol/ umir/e-
nih, le redki so čisto zadovoljni. Zanimivo pa je, da
je le malo očitkov padlo na račun komunalcev. Očit-
no se prav vsi vedno bolj zavedamo, da k čistoči
Ljubljane lahko največ prispevamo sami, in da naj-
več umazanije z Ijubljanskih ulic izvira Iz rok in
žepov sprehajalcev in avtomobilistov.

Ni povsod slabo. Parki so skoraj vsi po vrsti lepo
urejeni, klopi in koši za smeti prebarvani. Toda
poleg košev in pod klopmi smeti. Cigaretnih ogor-

kov povsod na kupe. Moi z vozlčkom za smeti,
očitno ni hotel imeti nevšečnosti in je vztrajno trdil,
da ne ve, kako se piše, slikati pa se seveda tudi ni
pustil, Je povedal, da v osmih dopoldanskih urah
dnevno napolni 16 do 18 kant smeti z ulic Ijubljan-
skega centra. Je pa sam, ker ni denarja za več Ijudi.

Še besedica dve o anketi. Same možakarje boste
opazili na slikah. Je pač tako, da se Ljubljančanke
nerade slikajo in ka/ povedo. Privatno že, za časo-
pis pa ne. Čeprav/e bila tudi občanka, ki semjo na
Šuštarskem tnostu pobaral o beli Ljubljani ogorče-
na. Vedno slabše da Je, Je trdila, komunalci da že
naredijo, kar se da, mi sami svinjamo dalje. Pa še
res je. Dokler ne bo zavest, da smo za čistočo
Ljubljane odgovorni vsi, ki živimo v njej, delamo ali
Jo obiskujemo, dotlej Ljubljana ne bo bela. Kljub
celim četarn komunalcev.

Zato lahko akcijo »Bela Ljubljana« lepozdravimo.

ERNEST FLISAR: »Se popol-
noma strinjam s Tonetom. Kar
poglejte, kako pazijo na avtomo-
bile in kaznujejo napačno alipre-
dolgo parkiranje. Nič ne bi škodi-
lo, če bi še malo popazili na vse
številne stnetilce. Kar pogle/te,
prižgal je cigareto, viigalico pa
na tla, ker je škatlica prazna, se
bo še ta našla na travi. In ko bo
ugasnll cigareto, bo ogorek ostal
na asfaltu.«

TONE ŠUŠTERŠIČ: »Sajje še
dokaj čista, tale naša Ljubljana.
Bila pa bi lahko še bolj. No, kar
poglejte, tamleje košekza smeti,
lepo belo popleskan, zraven pa
smeti. Sami smo krivi, čeje toliko
smeti po cestah in parkih. Veste,
treba bi bilo postaviti ijudi, ne da
bi čistili tele naše parke in ulice,
ampak da bi pazili, da jih Ijudje
sploh ne bi zasmetili. Nekaj opo-
zoril, pa nekaj denarnih kazni, pa
bi bilo kmalu tako, kot si vsi že-
limo."

BRANKO SAVATIČ: Šest let
sem v Ljubljani in tako rekoč po
službeni dolžnosti skrbim za njen
lepši izgled. Sedaj barvam koše
za smeti, da bodo privtačnejši.
Sicer pa se mi zdi Ljubljana lepa,
polna je lepjh parkov, ki so kar
lepo urejeni. Prav vesel sem, da
lahko tudijaz, s svojim delompri-
pomorem k lepšemu izgledu
Ljubljane. Če bi pa Ijudje bolj
uporabljali koške za smeti, bibilo
pa še lepše.«

DRAGO ISAJLOVIČ: »Čista
tale naša Ljubljana prav gotovo
ni. Kot prvo bi morali Ijudi najprej
poučiti in naučlti, zakaj so sploh
koši za smeti. Nemalokrat je prav
okoli košev več smeti kot kjerkoli
drugje. Nobenega dvoma pa ni,
da tudi komunalne službe ne
opravijo svojega dela ravno naj-
bolje. Vendar bi morali levji delež
za bolj belo Ljubljano prevzeti
vsi, ki se znajdejo na Ijubljanskih
ulicah in smetijo te nekdaj bele
ulice.«

Tako menijo naši anketi-
ranci. Vsi so, bolje rečeno,
smo si edini, da sami lahko
največ storimo za lepšo Ljub-
Ijano. Če bi na primer pomisli-
li samo na to, koliko cigaret
ste danes ugasniii na Ijubljan-
skem asfaltu in sklenili, da
boste jutri in vse prihodnje
dni preden boste prižgali ci-
gareto, pomisliii nato, kam
boste odvrgli ogorek, da ne bo
v sramoto vam in vsem nam,
je že nekaj. Sicer malo, toda
iz malega raste veliko.

Marko Pirjevec

JOŽE SEBANEC: »£;, če bi bili
Ijudje malo boljzavestno čisti. Ne
samo do sebe, do vse okolice.
Poglejte tole našo ubogo zeleni-
co, ob robu je tako shojena, da
trava nitipognati ne more več. Pa
je pločnik tako širok, da res ne bi
bilo treba nikomur stopiti na tra-
vo, še manj pa metati odpadke.
Cikov na kupe, papirji, polivinila-
ste vrečke so vsakdanja bera na
naši zelenici. Pa je res treba, da
smo tako umazani?«

JANEZ KOSER: »Saj v Ljub-
Ijani je kar v redu, sam sem na-
mreč iz Gabrovke pri Litiji, le ču-
vati ne znamo ali ne znajo vsega
tistega kar imamo. Malo več kul-
ture med Ijudmi, tudi v drugih od-
nosih, ne samo pri mestni čistoči,
pa bi bilo mnogo lepše živeti in
delati v Ljubljani. Vsak zna sicer
dobro čuvati tisto, karje niegove-
ga, pravega odnosa do skupnih
dobrin in lepot pa še ni.«


